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 Protokoll 4/2022                                                              1(4) 

 
 
Protokoll fört vid styrelsemöte i Östergötlands Ornitologiska Förening 
 
Tid:  Tisdag 2022-04-05 kl 18.35–21.00 
 
Plats:  Gemensamhetslokalen på Hanekindsgatan 5 i Linköping 
 
Närvarande ledamöter: Anders Tennlind, ordf. 

Jussi Tranesjö, vice ordf.     
  Inger-Marie Wohlfarth, kassör   
  Sofie Hellman     
                       Gunnar Ölfvingsson  

Claud Youssif   
  Stefan Westberg, sekr. 
  Dan Lindmark 
  Jenny Rydén  
Övriga deltagare: Kajsa Grebäck / BirdLife Sverige (deltar ej i punkt 15 ang. motioner till 

Riksstämman)  
     
Frånvarande:  -                    

                       
                      
 
§ 3 Föregående protokoll  
 
Protokoll 2/2022 från mötet den 23 feb är tidigare utsänt och godkänt.                        
 
§ 4 ÖgOF:s årsmöte  
 
Årsmötet gick bra. Men en hel del tid fick ägnas åt motionen ”Strängare regler för katthållning” där 
motionsställaren inte var nöjd med ÖgOF:s avslag av densamma. Det resulterade i att det blev lite 
ont om tid för avtackning av Fanny och utdelning av Svanägget till Rickard Fredriksson. 
Motiveringen kommer dock att publiceras i kommande nummer av Vingspegeln tillsammans med 
ett kortare referat från mötet. 
 
Efter mötet kom det upp en fråga angående FiNk-medlemmars rösträtt på ÖgOF-mötet. Tydligen 
har FiNk justerat sina stadgar så att medlemmar i FiNk samtidigt blir medlemmar i BirdLife och då 
ÖgOF är en regionalförening till BirdLife så borde de väl få rösträtt i ÖgOF? Regelverket känns lite 
oklart och bör utredas. 
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§ 5 Ekonomi / medlemmar 
 
Ekonomi – aktuell status 
Årsbudget i enlighet med beslut på årsstämman.  Aktuella utlägg är presentkort Fågelbordskampen 
samt kommande inköp av ljudboxar. 
 
 
Medlemmar – aktuell status  
Inga nya medlemmar 
 
 
§ 6 Vingspegeln 
 
Dan Lindmark redogjorde för turerna kring kostnader för distribution. 
Beslutades att beställning på 500 ex läggs och överex (ca 35) fördelas till styrelsens medlemmar. 
 
Vingspegeln 1/2022 
Nr 1 är det s.k. Häradsskärsnumret och det kommer att kunna ges ut i april. Innehållet är bl. a 
följande: 
 Historisk artikel om Häradsskär av Jussi. 
 Ängshöksartikel av Rickard Fredriksson. 
 Skådarporträttet, Andreas Pettersson, skrivs av Gunnar. 
 I korpgluggen, bl. a en rättelse i artikeln Sjöfågelinventeringen maj 2021. 
 Rapport från årsmötet. 
 Omslag: Kungsfågelsångare. 
 
Vingspegeln 2/2022 
Brytdatum 1 maj. 
 
 Fågelrapport 2021. 
 Skådarporträtt: Dan kommer att intervjua Mari Sandell. 
 Omslag: Stare. 
 
Beslutades att på vår hemsida lägga ut aktuella datum avseende deadline för bidrag. 
 

 
§ 7  ÖgOF på nätet/i mobilen 
 
Funktionsbrevlådor 
 Kontaktbrevlådan: Bevakas av Claud. Inget särskilt att rapportera. 
 
Facebook 
Det är främst Anders och Sofie som lägger in inlägg. Fler uppmanas att vara aktiva. 
 
Hemsida 
Fanny lämnar över till Jenny inom kort. 
 
Bandet Fåglar i Ög 
Inget att rapportera. 
 
Holken (Zoho Connect) 



3 
 

Även Dan och Jenny ska ges tillträde. (Ärendet togs inte upp på mötet) /Klart 11 april 
 
 
§ 8 Fågelskydds- och andra naturvårdsfrågor 
 
Fågelskyddsgruppen har haft ett möte den 23 mars. 
 
Gunnar, tillsammans med återstående i gruppen, gick igenom läget i pågående ärenden. 
 
 European Energy Group Sverige AB har genom konsultföretaget Norconsult AB bjudit in oss 

till undersökningssamråd angående planerad solcellspark i Grevekulla i Ydre kommun. Området 
har besökts och yttrande har skrivits och kommer att lämnas in senast den 11 april. 

 Yttrande angående kraftledning i Ydre mellan Hester och Rödje. Energimarknadsinspektionen 
har begärt att Vattenfall inhämtar information från en ornitologisk förening. Men då tänkta 
kraftledning endast berör Östergötland på två korta sträckor har vi svarat att förfrågan bör ställas 
till förslagsvis Smålands Ornitologiska Förening. 

 Inga nya vindkraftsärenden har inkommit. 
 Digitalt skogsfågelseminarium genomfördes den 9 mars med drygt 30 deltagare. Seminariet var 

mycket uppskattat och material har fördelats till de olika lokalföreningarna.  
 Inventering av berguv har begränsats till att ett antal seniora skådare i främst den södra delen av 

Östergötland har kontaktats De har informerats om hur RRK önskar att berguv ska rapporteras i 
Artportalen. 

 Jussi fick klartecken för att hålla i ett projekt för att om möjligt återskapa lämplig miljö för en 
backsvalekoloni i Kränge. 

 
§ 9 Fågelintressefrågor 
 
 Fågelbordskampen är avgjord och pristagare utsedda.  
 Seminarieserien Fågeldialogen startar i april och kommer att hållas onsdagkvällar fram till 

sommaren. 
 ÖgOF-dag vid Tåkern den 7 maj med start kl 10. 
 Föredrag om skräntärnan med Lars Gezelius inbokat 19 oktober 
 Guideutbildning för lokalföreningarna planeras genomföras i höst. 
 Utbildning i Artportalen planeras. Torbjörn Blixt tillfrågad om att hålla i kursen.  
 
 
§ 10 Inventeringar 
 
Status genomförda, pågående och planerade ärenden/aktiviteter 
 
Information om anmälan mm till årets sjöfågelinventering i maj kommer snart att läggas ut på 
Facebook och hemsida. 
 
 

§ 11 Regionala rapportkommittén (RRK) 

Planerat möte med Johan Jensen angående rutiner för RRK kommer att genomföras inom kort.  

 
§ 12 Häradsskär   



4 
 

Inför höstens ringmärkning och sträckräkning under veckorna 38–41 är platschefer utsedda. Arbetet 
med bemanning av övrig personal pågår. Flera i styrelsen kommer att delta. 

 
§ 13 Skrivelser/massmedia 
 
Inget att rapportera. 
.  
§ 14 Region-/medlemsmöten/övriga möten/klubbkontakter 
 
Seminarium med tema Havsbaserad vindkraft hålls av Gotlands Ornitologiska Förening den 6 april.   
/ Totalt deltog 66 personer och från ÖgOF deltog Stefan. 
 
§ 15 BirdLife Sverige 
 
 BirdLife Sveriges riksstämma hålls den 23–24 april. Från ÖgOF deltar Jussi. 

◦ Två motioner kommer att tas upp för röstning. ÖgOF kommer att bifalla styrelsens förslag 
för båda dessa. 

 Fågeltornskampen 7 maj.  
 Fågelskådningens dag 8 maj. För ÖgOF ”ersätts” detta med ÖgOF-dagen vid Tåkern den 7 maj. 
 Biologiska mångfaldens dag 22 maj. Fågelintressegruppen funderar på hur vi ska ta oss an 

denna dag. 
 

  
§ 16 Övrigt 
 
50-årsjubileum 2023 
Arbetet fortlöper enligt plan. 
 
 
§ 18 Nästa möte  
 
I början av juni.  Anders skickar ut en doodle och kallelse kommer därefter skickas ut i god tid. 

 

§ 18 Mötets avslutande 

 
Ordföranden förklarar mötet avslutat. 

 
Vid protokollet   Justeras 
 
 
 
Stefan Westberg, sekreterare  Anders Tennlind, ordförande 
 


